
 

Dear colleagues,/ Chères et chers collègues, 

I hope that my email finds you well. It is my pleasure to inform you that the 

registration for Université Savoie Mont Blanc upcoming staff week "Brush up 

your French in the Alps 2020" is now open! / J'espère que ce message vous 

trouvera en forme. J'ai le plaisir de vous annoncer l'ouverture des inscriptions à 

notre prochaine semaine de formation intitulée "Brush up your French in the Alps 
2020". 

Dedicated to all staff of universities who would like to brush up their French in one 

of the most beautiful parts of France, and discover the French culture, this staff 

week, organized from 22nd to 27th June 2020, will provide 20hrs of French 

language classes and cultural activities. [Max. 3 persons per university - not open 

to real beginners] / Destiné aux personnels d'universités qui souhaitent renforcer 

leurs compétences en français dans l'une des plus belles régions de France et 

découvrir la culture français, cette semaine de formation organisée du 22 au 27 

juin 2020 vous offrira la possibilité de suivre 20 heures de cours de français ainsi 

que des activités culturelles. [maximum 3 personnes par établissement - pas de 

cours destiné aux vrais débutants] 

For more information and to register, click HERE. [deadline of applications: 23 

April 2020] / Pour plus d'information et pour s'inscrire, cliquez ICI [date limite : 
23 avril 2020] 

 

With best regards, / Cordialement, 

USMB - International Week  

internationalweek@univ-smb.fr 

http://staffmobility.eu/staffweek/brush-your-french-alps-2020-0
http://staffmobility.eu/staffweek/brush-your-french-alps-2020-0

